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Protokół nr 39/2013 
posiedzenia Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Suwałkach 

odbytego w dniu 5 grudnia 2013 r. w godz. od 1530 do 1545  

w sali nr 26 w Urzędzie Miejskim w Suwałkach. 
 
Obecni Członkowie Komisji: 
1/ Dorota Jabłońska   − przewodnicząca Komisji,  
2/ Anna Ruszewska   − wiceprzewodnicząca Komisji, 
3/ Józef Kimera,  
4/ Zdzisław Koncewicz,  
5/ Sławomir Szeszko,  
6/ Adam Ołowniuk, 
7/ Agnieszka Barszczewska.  

 
Nieobecny Janusz Krzesicki.  
 
W posiedzeniu udział wzięli:   
1/ Marek Buczyński  − Zastępca Prezydenta Miasta Suwałk, 
2/ Wiesław Stelmach − Skarbnik Miasta Suwałk, 
3/ Sławomir Sieczkowski − naczelnik Wydz. FN, 

4/ Honorata Rudnik  − naczelnik Wydz. S, 

5/ Maria Metelska  − dyrektor MOPS. 
 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 

 Posiedzeniu przewodniczyła Dorota Jabłońska, która powitała zebranych  
i przypomniała, Ŝe porządek posiedzenia został przesłany radnym wraz z materiałami. 

Dorota Jabłońska przypomniała, iŜ zgodnie z terminami obowiązującymi w toku prac  
nad projektem uchwały budŜetowej, radni mogli składać na ręce przewodniczącego właściwej 
merytorycznie Komisji, w terminie do 29 listopada br., w formie pisemnej, poprawki do projektu 
uchwały. W kaŜdym przypadku składania poprawek, które spowodują zwiększenie sumy 
planowanych w budŜecie wydatków, wnioskodawca zobowiązany był wskazać źródło 
pozyskania, na wskazany cel, środków finansowych. 
 
Przewodnicząca poinformowała zebranych, Ŝe wpłynął wniosek radnej Anny Ruszewskiej  
w sprawie przyjęcia poprawki do projektu budŜetu na 2014 r. i w związku z powyŜszym 
zaproponowała dodatkowy punkt w porządku obrad dotyczący rozpatrzenia tego wniosku.  
 
Głosowanie za przyjęciem wniosku do porządku obrady Komisji: 
za pozytywną opinią głosowało – 5 radnych, 
przeciw    – 0,  
wstrzymało się od głosu  – 0. 
 
 Członkowie Komisji nie mieli uwag, wobec czego został przyjęty następujący 
porządek posiedzenia: 
 

1. Zaopiniowanie wniosku radnej Anny Ruszewskiej w sprawie przyjęcia poprawki  
do projektu uchwały w sprawie budŜetu Miasta na 2014. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie budŜetu Miasta na 2014 rok. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Suwałki na lata 2014 – 2030. 

4. Wolne wnioski. 
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Ad pkt. 1 
Zaopiniowanie wniosku radnej Anny Ruszewskiej w sprawie przyjęcia poprawki  
do projektu uchwały w sprawie budŜetu Miasta na 2014. 
Poprawka do projektu uchwały stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Przewodnicząca poprosiła o zreferowanie wniosku Annę Ruszewską. 
 
Anna Ruszewska zaznaczyła, Ŝe wniosek przedstawiła równieŜ na Komisji Oświaty  
i Wychowania, jak równieŜ podpisany przez radnych, został skierowany do Czesława 
Renkiewicza Prezydenta Miasta. Radna wnioskowała, aby w projekcie budŜetu dokonać 
zmiany zapisu zadania związanego z planowaną budową placów zabaw. Zaproponowała,  
aby wybudować dwa miejskie place zabaw wraz z infrastrukturą towarzyszącą przy Zalewie 
Arkadia oraz na Osiedlu Północ w kwartale pomiędzy ulicami Putry, Minkiewicza, 
Kowalskiego i Andersa. 
 
Wniosek poddany pod głosowanie: 
za przyjęciem wniosku  – 5 radnych, 
przeciw    – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 1 radny. 
 
 
Ad pkt. 2 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie budŜetu Miasta na 2014 rok. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 2 do protokołu Komisji Finansowo-BudŜetowej  
z dnia 12 grudnia 2013 r. 
 
Adam Ołowniuk  zapytał, czy zapisy w projekcie budŜetu dotyczące magazynu soli zostały 
zmienione. 
 
Wiesław Stelmach poinformował, Ŝe ta kwestia została niezmieniona. Nikt nie wniósł 
poprawek do zapisów dotyczących wybudowania magazynu soli. Skarbnik Miasta zapoznał 
radnych z autopoprawką do projektu budŜetu. § 5. otrzymuje brzmienie: „Ustala się deficyt 
budŜetu Miasta w wysokości 3.408.701 zł, który zostanie pokryty przychodami 
pochodzącymi z wolnych środków w kwocie 1.500.000 zł oraz zaciągniętych kredytów  
w kwocie 1.538.701 zł”. W związku z powyŜszym kwota zapisana w § 7. ust. 2 ulegnie 
zmianie tj. „spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań z tytułu zaciągniętych kredytów  
w kwocie 13.439.442 zł”. Wyjaśnił równieŜ, Ŝe dochody zapisane w § 0977 są refundacją 
wydatków poniesionych we wcześniejszych latach na realizację projektów 
współfinansowanych ze środków budŜetu europejskiego. Nadmienił, Ŝe są to zmiany 
techniczne nie wprowadzające zmian w kwotach projektu przyszłorocznego budŜetu miasta. 
 
Józef Kimera zwrócił uwagę na wydatkowanie duŜej kwoty na funkcjonowanie  
Zarządu Dróg i Zieleni w Suwałkach i w związku z tym zapytał, czy byłaby moŜliwość 
wynajęcia budynku pod magazyn soli drogowej.  
 
Wiesław Stelmach poinformował, Ŝe dyrektor Zarządu Dróg i Zieleni zrobił rozeznanie  
oraz ogłosił zapotrzebowanie na wynajęcie pomieszczenia przeznaczonego  
na magazynowanie soli drogowej. Zgłosił się jeden oferent, niestety zaproponowana 
powierzchni magazynowa nie spełniała odpowiednich kryteriów.  
 
 Członkowie Komisji nie mieli więcej pytań i nie zgłosili wniosków, wobec czego 
przystąpili do głosowania. 
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Głosowanie nad projektem uchwały z wprowadzonymi zmianami: 
za pozytywną opinią głosowało – 6 radnych, 
przeciw    – 0,  
wstrzymało się od głosu  – 1 radny. 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie budŜetu Miasta  
na 2014 rok. 
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
 
Ad pkt. 3 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Suwałki na lata 2014 – 2030. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 13 do protokołu Komisji Finansowo-BudŜetowej  
z dnia 12 grudnia 2013 r. 
 
Wiesław Stelmach zapowiedział wniesienie przez Prezydenta Miasta autopoprawki  
do uchwały na sesji Rady Miejskiej. 
 
Członkowie Komisji nie mieli pytań i nie zgłosili wniosków, wobec czego przystąpili  
do głosowania. 
 
Głosowanie nad projektem uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało – 7 radnych, 
przeciw    – 0,  
wstrzymało się od głosu  – 0. 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta Suwałki na lata 2014 – 2030. 
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
 
Ad pkt. 4 
Wolne wnioski. 
 

Wniosków nie zgłoszono, w związku z tym po wyczerpaniu porządku, 
Przewodnicząca podziękowała zgromadzonym za udział i zamknęła posiedzenie.  
 
 Na tym protokół zakończono. 

 
Przewodnicząca Komisji 

Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa 
Rady Miejskiej w Suwałkach 

    
   Dorota Jabłońska 

Protokołowała:  
 

Dorota Plaga 

Pracownik w Biurze Rady Miejskiej  
Urząd Miejski w Suwałkach 


